Coming Soon

糟了!怎么办?

有没有想讨. 如果没带钱怎样买早餐吃?

> 有没有想过, 如果要开罐头却 没有鑵头刀怎么办?

有没有想讨. 如果看到蟑螂却 没有杀虫剂你可以怎样逃生?

有没有想过, 如果不懂路又没有地图 你怎样去你要去的地方?

有没有想过,如果 你自己一个人独自在家, 你怎样解决所有的难题?

同学们常常说笑妹妹很利害, 上知天文,下知地理,她什么都懂, 可是大人们总是说她什么都不懂, 就连简单的生活技能, 自理能力 都没有, 到底问题在哪里?

有一天, 笑妹妹遇上一只动物, 她看着它,它看着她,他们呆住了! 到底笑妹妹看到什么? 到底她和它 之间发生了什么事? 到底… 是谁缺了一根筋?

Little Miss Boleh

Have you ever wondered, what if you didn't bring money for food?

Have you ever wondered, what if you don't have a can opener when you need to open a can?

Have you ever wondered, what if a cockroach appears and you don't have any pesticide?

Have you ever wondered, what if you don't know your way, and don't have a map?

Have you ever wondered, what if you're home alone, and need to take care of vourself?

Little Miss Boleh's classmates say that she's a very smart girl, but the adults say that she doesn't know anything, not even simple life skills. Where is the problem then?

One day, Little Miss Boleh met an animal, she looks at it, it looks at her; they are both surprised! What did Little Miss Boleh see? What happened between them? Who's the problem now?

SCHOOL SHOWS

28/29 March 10.30am

PUBLIC SHOWS

30/31 March 2pm & 5pm

DURATION

60 mins

VENUE

Goodman Arts Centre, Black Box

TICKET

\$20, 1 complimentary ticket given

for every 20 tickets purchased

PERFORMED IN

Mandarin with English Surtitles

For enquiries and booking, please call 6440 5706 or email to info@papermonkey.com.sg.

